
Tour Code: CHU-4

Tourist Attractions:Schedule:

Special Cuisine:

4D3N

D1 ARRIVAL HAIKOU/  
  LINGSHUI (MOB/L/D)
   ● Train Nillion Square Seafood 
  (Pass By) 
   ● Boao Water Town  
   ● Boao Old Coffee House
   ● Sun Moon Bay (Pass By)
   ● Campfire (Expect Rainy Day)
Hotel: Roeasy Hospitality Hotel or Similar

D2 LINGSHUI/SANYA (B/L/D)
   ● Nanshan Cultural Tourism Zone  
  (Included Buggy Car) + South China Sea 
   Guanyin Statue *Additional Tour*
   ● Da Dong Hai Square 
Hotel: Sanya Guoxi Hotel or Similar

D3 SANYA/HAIKOU (B/L/D)
   ● Yetian Ancient village
   ● Xing Long Overseas Chinese   
  Town (Pass By)
   ● Mission Hills Centreville
   ● Haikou Lan Kwai Fong
   ● WangHai International Square
   ● Hainan DC Commercial City
   ● Pearl Square   
   ● Haikou Cultural Park
Hotel: Haikou Oscar Hotel or Similar

D4 HAIKOU DEPARTURE
  (B/-/MOB)

SANYA

Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.

● Nanshan Cultural Tourism Zone (Additional Tour) - Nanshan Culture Tourism Zone features three 
theme parks: Buddhism Culture Park, Blessing and Longevity Park and Hainan Custom Culture Park. 
The key feature of the zone is the three sided statue of Guan Yin Buddha, Buddhist Temples, 
spectacular landscape and sea views.
● Yetian Ancient village- fun and interactive way to get a real taste of the native cultures of Hainan. A 

guided tour and experience the local culture for a glimpse into the Miao heritage. Tattooed natives 
dressed in vibrant traditional attire greet you with a warm hospitality. Watch a live folk performance on 
bamboo sticks and witness a make-believe wedding ceremony while savoring tea and delicious 
specialties.

● Boao Water Town - Feel the different island nightlife. During the day, you can enjoy the charm of 
Hainan's tropical islands, feel the island culture at night, and experience the island nightlife with leisure 
and cultural characteristics.
● Boao Old Coffee House - Renovated from a very old tiled house, the interior decoration and 

furnishings are very similar to the rural style of the countryside.

BOAO

● Haikou’s Outlets - Joining well-known domestic brands at the same time as the world-famous brands, 
hundreds of well-known brands will be stationed there. Here will create a new Chinese-style outlet that 
integrates the world's new fashion, leisure, shopping and traditional Chinese culture.
● Wanhai International Square - The most prosperous business district with the largest flow of people 

in Haikou and Hainan has an absolute competitive business atmosphere. The surrounding 
infrastructure is perfect, and the business, finance, culture, entertainment and municipal facilities are 
complete.
● Pearl Square - The Pearl Square has a large indoor air-through hall of 1,200 square meters. It has an 

outdoor front square of 6,000 square meters and a rear square. It is the largest shopping mall with the 
largest installed capacity and the most complete hardware facilities in Hainan.

HAIKOU
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South China Sea Guanyin

Boao Water Town Yetian Ancient Village

HAINAN ISLAND
(HAIKOU /LINGSHUI /SANYA)

• Hainanese Chicken Rice  • Nanshan Vegetarian Feast
• Farm Cuisine   • Chili Fish Head Flavor
• Hainan Famous Dishes (Dongshan Lamb, Wenchang Chicken, Jiaji Duck)

Additional Tour :
[RM 200/PAX]

Nanshan Cultural Tourism Zone 
(Include Buggy Coach) + South China Sea Guanyin Statue + Nanshan Vegetarian Cuisine

Optional  Tour：1)   Sanya – Sanya Romance Park Show  (RMB 300/Person)
              2)   Sanya Miss World – Beauty Crown Las Vegas Show (RMB 280/Person)

Da Dong Hai Square

1 Mineral Water / Person / Day **Free

Bao Shu Tang,
Dried Seafood Shop,
Bamboo Charcoal Shop

Shopping Shop :



 精简行程： 观光景点：

第一天    抵达 海口/陵水
      (机上用餐/午/晚)

  ●   火车头万人海鲜广场 (车游)
  ●   博鳌海的故事
  ●   博鳌老房子咖啡屋 
  ●   日月湾 (车游)
  ●   篝火晚会 (下雨天除外)
酒店 : 陵水香水湾荣逸温情酒店或同级

第二天   陵水/三亚 (早/午/晚)
  ●   南山文化旅游区
     (含电瓶车) + 海上观音 *附加行程*

  ●   大东海广场
酒店 : 三亚果喜大酒店或同级

 

第三天   三亚/海口 (早/午/晚)
  ●   椰田古寨
  ●   兴隆华侨城 (车游)
  ●   观澜湖新城
  ●   兰桂坊
  ●   望海国际广场
  ●   DC商业城
  ●   明珠广场
  ●   海口文化公园
酒店 : 海口新奥斯罗克酒店或同级

第四天   海口 回程
     (早/午/机上用餐)

嘉义

博鳌
● 海的故事 - 演绎不一样的海岛夜生活。白天观赏海南热带岛屿风光魅力，晚上感受海岛文化
，享受海南星满夜空氛围，回味热带海岛风情，体验有休闲和文化特色的海岛夜生活，让来
海南的旅行画上一个圆。

● 老房子咖啡屋 - 由一间很老的瓦房改造而成，里面的装修和摆设很像乡下的农村风格，很有
海南本地特色。

风味餐 : • 海南鸡饭  • 南山素斋  • 农家宴
  • 剁椒鱼头风味 • 海南名菜(东山羊,文昌鸡,加积鸭)

行程次序，以當地旅社安排為准。

4天3夜

淡水红毛城

台北

三亚
●  南山文化旅游区(附加行程) - 南山是一个极富灵感与灵气的风水宝地，依山傍海，达108米的
世界级、世纪级南海海上观音就建在南山的海面上。您可以在这里沐浴佛光，拜佛祈福，享
用南山素斋，神游长寿谷，眺望海上观音之神韵.

●  椰田古寨 - 保存着黎族先民飘洋海的历史印迹和文化记忆，既有大自然鬼斧神工的自然奇迹
，又有厚重沉淀的具有上古遗风的钻木取火，黎族织锦等多项国家非物质文化遗产，更有刻
于血肉之躯的古老文化遗存——黎族最后一代的纹脸纹身阿婆。在独特的金字屋，船形屋和
寮房中能看到更多勤劳勇敢，淳朴善良黎族人民亲手制作的手工艺品。

海口
●  望海国际广场 -海口市乃至海南区域人流量最大的繁华商业区，具有绝对优势的商业氛围。
周边基础设施完善，商业﹑金融﹑文化﹑娱乐和市政配套齐全

●  明珠广场 - 明珠广场建有1200平方米的大型室内透空中厅，拥有6000平方米的户外前广场
和可的后广场，是海南建筑体量最大，硬件设施最完善的大型购物中心。
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博鳌海的故事 椰田古寨

海上观音

海南岛
( 海口/陵水/三亚 ) 

Tour Code: CHU-4

附加行程 [RM200/PAX] :  南山文化旅游区 (含电瓶车) + 海上观音+ 南山素斋

自费项目：( 1 )   三亚<宋城千古情> [RMB300/Person]
     ( 2 )  三亚<世界小姐选美会址> - 美丽之冠拉斯维加斯秀[RMB280/Person]  

大东海广场

每人每天一瓶矿泉水赠送

购物站：
宝树堂 、 海味馆、竹炭生活馆


